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El president del sindicat de
funcionaris de duana, Joan
Seguí, va informar que les
grans mancances que van
denunciar a la nova instal·la-
ció del punt fronterer del
Baladrà «s’estan solucio-
nant». Així, segons va dir,
«tenim una millor senyalitza-
ció per exemple i es farà la
porta d’accés directe que
havíem demanat». Seguí va

aprofitar per assegurar que
també reclamen una millor
senyalització en l’altre punt
fronterer del país: el del Riu
Runer. En la seva opinió,
«falta una millor senyalitza-
ció ja que no es sap bé on
comença la frontera andor-
rana». Però va comentar
també que amb les actuals
instal·lacions del Riu Runer
«els duaners hem guanyat
espai».

Aquestes declaracions
de Seguí les va dur a terme
durant la celebració del Dia
de la Duana en un cèntric
hotel de la capital. A l’acte
hi van ser presents el minis-
tre d’Economia i Finances,
Pere López i els màxims
responsables d’aquest cos
especial. Durant la celebra-
ció es van donar diverses
medalles a alguns duaners i
diplomes als membres del

cos especial que han efec-
tuat cursos formatius rela-
cionats amb la seva tasca.
Finalment es va fer un acte

de reconeixement a les ví-
dues dels agents del cos
especial. El ministre d’Eco-
nomia i Finances va ressal-

tar que la tasca que efec-
tuen aquests funcionaris
possiblement es veurà mo-
dificada quan entri en vigor
el nou marc fiscal de què es
vol dotar Andorra. També
va voler retre homenatge a
la feina que han dut a terme
els duaners  «pel servei que
han fet pel país».

El sindicat de duaners diu
que hi ha hagut millores al
punt fronterer del Baladrà

El sindicat de duaners
va reconèixer que
s’han efectuat millores
respecte a les man-
cances denunciades a
la duana del Baladrà.

Els membres d’aquest cos especial
van celebrar ahir la seva diada

PERE MOLINÉ

Un hotel de la capital va acollir la celebració del Dia de la Duana.
P.M.

El ministre d’Economia, Pere López, va
assegurar que el nou marc fiscal
comportarà canvis en el cos especial

Canvis en el cos de duana

La Comissió de Finances i
Pressupost va tornar a ajor-
nar la reunió que tenia previs-
ta per demà en la qual estava
previst continuar el debat so-
bre les esmenes parcials pre-
sentades pel grup parlamen-
tari reformista al pressupost
del 2010. El motiu de l’ajorna-
ment, argumentat per Jordi
Font (PS) als seus interlocutors, hauria estat que  demà al
matí els socialdemòcrates han convocat una reunió del seu
grup parlamentari en la qual han de tractar, entre d’altres
qüestions, el desenvolupament de la trobada d’avui entre el
cap de Govern, Jaume Bartumeu, i els presidents dels tres
grups parlamentaris de cara a assolir un acord polític nacio-
nal. La trobada de la Comissió s’ha ajornat per al proper di-
marts 2 de febrer a les quatre de la tarda.

La Comissió de
Finances ajorna 
de nou el debat sobre
el pressupost 

El Consell Andorrà de l’Audiovi-
sual creu que el nou director
general de RTVA, Jordi Marti-
cella, mostra mancances pel
que fa «al coneixement de la
legislació que afecta l’estructu-
ra» de la parapública. L’ens va
redactar un informe, a petició
del Govern, després de mante-
nir una entrevista amb Martice-
lla, que va prendre possessió del càrrec la setmana passada,
en substitució d’Enric Castellet. D’altra banda, el document va-
lora positivament el «tarannà serè» del nou director general, ja
que, segons el CAA, això el pot ajudar a l’hora d’afrontar situa-
cions «crítiques i susceptibles de tensió», ja que «el desconei-
xement de les vicissituds pròpies de l’estructura» pot evitar
que «es prenguin accions arriscades, mantenint així un estil di-
rectiu més conservador o sota una premissa definida».

El Consell de
l’Audiovisual emet
l’informe sobre el nou
director de RTVA

La delegació del Consell Gene-
ral a l’Assemblea Parlamentà-
ria del Consell d’Europa partici-
pa a la primera part de la
sessió ordinària del 2010 que
té lloc a Estrasburg fins al pro-
per divendres. L’Assemblea
Parlamentària tracta qüestions
com ara la situació al Pròxim
Orient, la lluita contra el tràfic
d’éssers humans, la corrupció judicial, el respecte de la lliber-
tat dels mitjans de comunicació, la discriminació sobre la base
de l’orientació sexual i la identitat de gènere, biodiversitat i can-
vi climàtic i la llibertat religiosa i altres drets de l’home de les
minories no musulmanes a Turquia i de la minoria musulmana
a Tràcia (Grècia oriental). A més, l’Assemblea també ha apro-
vat la celebració d’un debat d’actualitat: Què pot fer Europa per
Haití?.

La delegació del
Consell General
participa a l’Assemblea
Parlamentària del CE

El ministre d’Afers Exteriors i
Relacions Institucionals, Xa-
vier Espot, acompanyat d’E-
va Descarrega, directora ge-

neral del departament, es va
reunir ahir amb Oualad
Moussa, delegat del Front
Polisari a Catalunya i Bale-
ars, acompanyat del delegat
adjunt i dels representants
de les Associacions andorra-
nes d’Amics amb el Poble
Sahrauí i de Cooperants

amb el Sàhara. L’objectiu
d’aquesta visita va ser tras-
lladar al ministre Espot el
missatge de la necessitat
d’una solució política al con-
flicte del Sàhara Occidental,
ocupat pel Marroc. També
van sol·licitat suport material
i econòmic per la subsistèn-
cia dels refugiats sahrauís
als camps algerians i pel
desenvolupament dels Terri-
toris Alliberats. El ministre
Espot i Oualad Moussa van
acordar continuar la coope-
ració existent entre els dos
pobles.

El Front Polisari demana
suport material i econòmic
El ministre d’Afers Exteriors es va reunir ahir
amb el delegat sahrauí a Catalunya 

REDACCIÓ

La trobada va servir per abordar els problemes de la població sahrauí als camps de refugiats d’Algèria.
QUIMESCUER


